
「 都 市 固 體 廢 物 收 費 」 公 眾 論 壇  - 報 名 回 條  

Public Forum on Municipal Solid Waste Charging - Reply Slip 

 

第 二 場 論 壇  

日 期 ： 2017 年 5 月 13 日  (星 期 六 ) 

時 間 ： 上 午 10 時 30 分 至 中 午 12 時  

地 點 ： 新 界 荃 灣 海 壩 街 70 號  

荃 灣 官 立 中 學 學 校 禮 堂  

(鄰 近 港 鐵 荃 灣 站 A1 出 口 ) 

 
 
 Second forum 

Date:  13 t h  May 2017 (Sat)  
Time:  10:30 am – 12:00 noon 

Venue:  School Hall  of  Tsuen Wan Government Secondary School,  

      70 Hoi Pa Street ,  Tsuen Wan,   

      New Terr i tor ies  

      (MTR Tsuen Wan Stat ion Exit  A1)

 
 

 如 需 英 語 即 時 傳 譯 服 務 ， 請 在 □ 內 加 上  號  
 

 Please check the box □ i f  English  s imultaneous in terpreta t ion service is  
required.  

 
 
 
 

 

個人資料收集聲明： 你所提供的個人資料（包括姓名、電話號碼和電郵地址）將用於此活動的行政安排，評估和管理
事宜。 環保署亦會利用所提供的個人資料，向你或上述人士提供有關都市固體廢物收費的相關資料。 如果你不同意
上述安排，請在此回條上註明。 

颱風/暴雨安排： 如5月13日上午七時或之後發出八號或以上熱帶氣旋警告信號或黑色暴雨警告，論壇將會取消。 

 

Personal Information Collection Statement: The personal data (including names, telephone numbers and email addresses) 
provided by you will be used for the purpose of administration, evaluation and management of this event.  EPD will also use 
the personal data provided to update you or the persons named above with information related to MSW charging.  Please 
indicate on this reply slip if you object to the above arrangement. 

Typhoon/Rainstorm Arrangements: The Forum will be cancelled if No. 8 or higher Tropical Cyclone Warning Signal or Black 
Rainstorm Warning is issued at or after 7:00 am on 13 May. 

姓 名 ：  

Name：   

所 屬 大 厦 / 組 織 ：  

Premises/Organisat ion：
（ 如 適 用 ）

（ i f  a p p l i c a b l e ）

 

電 郵 ：   

Email：   

 

電 話 ：   

Tel  No.：  
（ 歡 迎 提 供 ）

（ o p t i o n a l ）


